DVDC 3598

唐朝 ・ 武则天 (625-705)



(625-705





◎ 俏佳人 独家发行



IDOOB Eternal Emperor

- 周武王 King Wu of Zhou Dynasty
- ② 秦始皇 The First Emperor Qin
- 🚱 汉武帝 Emperor Wu in Han Dynasty
- ◆ 北魏孝文帝 Emperor Xiaowen in Beiwei Dynasty
- **⑤** 唐太宗 Emperor Taizong in Tang Dynasty

- ⑥ 武则天 Emperor Wuzetian in Tang Dynasty
- 成吉思汗 Genghis Khan
- ⑤ 永乐皇帝 Emperor Yongle in Ming Dynasty
- ④ 清圣剎康熙 Emperor Kangxi in Qing Dynasty
- ① 乾隆皇帝 Emperor Qianlong in Qing Dynasty



武则天

武则矢是中国历史上唯一一位被称为皇帝的女人。在男权社会里, 她以一介嫔妃的身份。成为举国之主宰,引起了此后中国社会1000多年 的争议。

从655 年做皇后开始,武则天干预朝政29年,独立治国21年,统治 时间前后长达50年之久。作为一代女皇,武则天是一个铁腕人物,给人 留下了女中领眉的印象,但她也是一个才华出众的女子。作为女人,她 也有情意缠绵,柔情似水的一面。著名诗人李白,就把武则天列为唐朝 "七圣"之一。



Emperor Wuzetian in Tang Dynasty

Wu Zetian is the only woman known as emperor in China's history. In the society of human rights, just as emperor's concubine, she finally became the master of the whole nation, which have caused the disputes of Chinese society as long as 1,000 years.

Since became an queen in 655, Wu Zetian intervened the state affairs for 29years, administrated a country for 21 years independently, which formed her 50 years' time. As a emperor,

Wu Zetian is an ironhanded person who had left a man's impression, but also she is an exceptionally outstanding woman . As a woman, she is as sweet as honey too. Famous poet Li Bai, once regarded her as one of the seven sages in Tang Dynasty.









Made in China

COLOR NTSC DVD-5 1 Length: 40' Chinese

广州俏佳人文化传播有限公司独家发行

半岛音像出版社出版 ISRC CN-D01-05-383-00/V.K

出品人: 李 義 制: 伊 忱 责任编辑: 杨凯 马孝月 李跃 辑: 李路波 装帧设计: 土豆设计

